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Írásbeli kérdés
a Magyar Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 . § alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok feltenni

Gráf József Miniszter úrnak

„Lesz-e feladatuk a Birtokhasznosító Bizottságoknak a termőföld értékesítési eljárás
során"9 címmel.

Tisztelt Miniszter úr!

Naprenden van a Kormányintézkedések közül az államtulajdonába került termőföld
értékesítése és a szociális földprogram beindítása .

A Nemzeti Földalapkezelő Szervezet által „Termőföldért Életjáradékot" program
keretében felvásárolt termőföld értékesítésére vonatkozó jogszabályok módosításának
előkészítő munkái elkezdődtek . Szociális földprogram helyi megvalósítására közel 600
település jelezte szándékát . 7500 ha területtel rendelkezik a Szociális programot irányító
kormányzati megbízotti hivatal .

Az NFA alapra vonatkozó törvény, hozta létre a Birtokhasznosító Bizottságokat .
Tudomásom szerint majdnem minden településen létrejött a bizottság . Vajon kapnak-e
feladatot ezen bizottságok a program végrehajtása során?

A helyben lakó és működő bizottságok tudják leginkább megítélni, hogy hol és hogyan
lehet a lehetőséget a lehető legkedvezőbb módon kialakítani, javaslataikra érdemes
odafigyelni .

Tisztelt Miniszter úr!

A termőföld értékesítése során számítanak-e a Birtokhasznosító Bizottságok
munkájára?

Kérdésemre írásbeli választ kérek Miniszter úrtól. Várom megtisztelő válaszát!
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